



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling	Afd. 18 – Lindeparken
Mødested/-dato	4. januar 2021
Referent	Kirsten S.
Mødedeltagere	Kirsten N., Lisbeth L, Anna P. og Kent N. Afbud fra Paw

	Dagsorden	Referat
1.	Godkendelse af dagsorden samt underskrift af referat fra bestyrelsesmøde den 2.11.2020	Dagsorden godkendt. Referat fra sidste møde underskrevet.
2.	Orientering	Flytninger: i 2020 har der været 15, heraf 1 intern. Området så pænt ud efter nytårsaften.
3.	Tilbud på nye vinduer og dør i vaskeriet	Der er kommet 2 tilbud på vinduer og dør, 1 fra Wils og 1 fra Øllgaard. KN har pt. ikke kunnet få uddybet tilbuddene fra områdekontoet. Der er formentlig penge at spare over årene, da de nuværende vinduer er meget utætte. Der er dog en del, der lader døren stå åben. Det undersøges, om vi har økonomi til udskiftningen, og hvad holdningen er på områdekontoet vedr. besparelser, hvis vi beslutter at udskifte.
4.	Omkodning af dørlåse i tørrerummene	Områdekontoet har undersøgt, at det koster ca. 1500 kr. inkl. moms pr. tørrerum at omkode låsene i tørrerummene, i alt en udgift på ca. 21.000 kr. Årsagen til ønske om omkodning er, at der er nogen i en opgang, der har fået stjålet tøj i tørrekælderens. Der er to tørrerum i hver blok. Enighed om, at det skal vi ikke gøre noget ved pt., da det er yderst sjældent, der er blevet noget stjålet fra tørrerummene.



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

5.	Diverse beplantninger i området	Hans-Peter, områdekontoret, der har maillet til KN. Her i vinter har man planer om at beskære beplantningen i vores område. Ved 46-48 er der 2-3 træer der er angrebet af råd og hæg. Må de fældes? KN har svaret, at de træer, der er syge, må selvfølgelig fældes. HP vil høre, om vi har nogle planer vedr. beplantningen ned langs med den sorte sti. Den beplantning kan godt trænge til en fornyelse. Det kan dog godt blive bekosteligt, da det er mange meter, det drejer sig om. Skal nok ses i en større sammenhæng, da vi jo også har planer for gårdmiljøerne. HP vil også gerne vide, om der skal ske noget med beplantningen ved p-pladserne. Også dette skal nok med i den store helhedsplan. KN tager en snak med HP. Evt. kunne det også vendes på en markvandring. Er der tid for pedellerne til at holde det rent, indtil det er groet til? Der er enighed i bestyrelsen om, at vi, som det ser ud pt, vil prioritere vores gårdmiljøer.
6.	Eventuelt	En beboer fra nr. 42 vil også gerne have et af vore opslag om at holde indgangsdøren lukket til deres opgang. Der har været talt om fra boligforeningens side, at der evt. skal sendes et generelt opslag rundt til alle beboere. Der er ikke sket mere i sagen. I forhold til datoer for bestyrelsesmøder: I april er den 1. mandag 2. påskedag – flyttes til den 12.4. I august er den 1. mandag den 2. august – flyttes til den 9.8 pga. evt. sommerferie.